



2019/20 香港金盃國際門球公開賽

邀請信

為推展門球運動，提升球技水準，提供門球球隊交流機會，並增進彼此間之友誼，謹定於 2020 年 2 月 28 日至 3 月 1 日假石蔭梨木道公園門球場舉辦「2019/20 香港金盃國際門球公開賽」，預計參賽隊伍合共 16 隊，其中包括 8 隊香港球隊。

有關更多的比賽資訊詳見報名章程，竭誠歡迎 貴單位派隊參加，靜候您的回覆並期待在香港相見!

附件： 1.章程 2.報名表 3.球隊接待表格

Invitation Letter

Re: Hong Kong Golden Cup International Gateball Championship 2019/20

To promote communication, cultural exchange, and friendship among the Gateball teams. "Hong Kong Golden Cup International Gateball Championship 2019/20" will be held from 28th February – 1st March 2020, total number of teams participated are expected to be 16, including 8 teams from Hong Kong.

For more information about this championship, please refer to the following documents. We look forward to hearing from you and meeting you in Hong Kong.

Encl: 1. Guideline 2. Application Form 3. Reception Form



中國香港門球總會主席 蔣翠琴女士

Ms Chiang Tsui Kam, Elaine, Chairperson of Hong Kong, China Gateball Association